

Title (en)

NOVEL POWER SUPPLY SYSTEM AND FURNITURE SO EQUIPPED.

Title (de)

ELEKTRISCHE STROMVERSORGUNG UND DAMIT AUSGESTATTETE MÖBEL.

Title (fr)

NOUVEAU DISPOSITIF D'ALIMENTATION ELECTRIQUE ET LES MEUBLES AINSI EQUIPES.

Publication

EP 0619712 A1 19941019 (FR)

Application

EP 93922000 A 19931006

Priority

- FR 9212178 A 19921006
- FR 9300986 W 19931006

Abstract (en)

[origin: FR2696589A1] In the field of furniture, and office furniture in particular, an electric power supply system comprises a rectangular box structure having at least one panel formed in three parts (1, 3, 5) neatly fitting together and arranged in parallel in the structural metal frame. At least one of the outer panels (1, 3) has a longitudinal groove on the outer edge and is supported by a lip, and an intermediate strip of wood (5) narrower than the two outer panels rests on at least one lip and fits neatly between the two panels. Panels of this design and office furniture so equipped are also disclosed.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte au domaine de l'industrie du meuble et plus particulièrement au mobilier de bureau. Elle a pour objet un dispositif d'alimentation électrique qui est formé d'un caisson parallélépipédique dont un panneau au moins est formé de trois parties (1, 3, 5) exactement ajustées disposées parallèlement, à l'intérieur du cadre métallique assurant l'assemblage dans lesquelles au moins un des panneaux extérieurs (1, 3) comporte une rainure longitudinale sur le bord externe portée par un rebord et dans lesquelles une latte de bois intermédiaire (5) de largeur plus faible que les deux panneaux extérieurs vient reposer sur au moins un rebord et s'emboîte exactement entre les deux panneaux. L'invention a également pour objet, les panneaux ainsi aménagés ainsi que les meubles de bureaux ainsi équipés.

IPC 1-7

A47B 21/00

IPC 8 full level

A47B 21/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 21/06 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9407391A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2696589 A1 19940408; FR 2696589 B1 19950310; AT E154872 T1 19970715; DE 69311891 D1 19970807; EP 0619712 A1 19941019; EP 0619712 B1 19970702; HK 1001084 A1 19980522; WO 9407391 A1 19940414

DOCDB simple family (application)

FR 9212178 A 19921006; AT 93922000 T 19931006; DE 69311891 T 19931006; EP 93922000 A 19931006; FR 9300986 W 19931006; HK 98100015 A 19980102